
 
 

 

Referat af ordinær Generalforsamling Kildekrog Vandværk holdt den 20. maj 2023, kl. 10 i kantinen på 

Hornbæk Skole 

 

1. Valg af dirigent 

Mark Skriver Nielsen blev valgt som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt og rettidigt 

indkaldt i henhold til vedtægterne. Mark oplyste, at der var 17 fremmødte andelshavere samt 1 fuldmagt. 

 

2. Bestyrelsens beretning for 2022 

Bestyrelsens beretning blev aflagt af formanden Jesper Lyngsø-Dahl. Der var ingen spørgsmål eller 

kommentarer til beretningen, som derfor blev godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab for 2022 

Da foreningens revisor var forhindret i at deltage under pkt. 3. og pkt. 4 forelagde formanden regnskabet 

for 2022. 

Der blev spurgt til hvad beløbet på 19.926 kr. dækker over under punktet Kørsel, diæter og mødepenge. 

Svar: Det dækker over mødepenge, som er blevet udbetalt i forbindelse med afholdelse af 

bestyrelsesmøder i 2022. Fra og med 2023 modtager hvert bestyrelsesmedlem et fast årligt honorar.  

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Behandling og godkendelse af budget for 2024 

Formanden fremlagde budget for 2024. 

Der blev spurgt ind til hvad budgettet på 5.000 kr. i 2024 under punktet Kørsel, diæter og mødepenge er 

beregnet til, når bestyrelsen får et fast honorar. Svar: Budgettet på de 5.000 kr. skal dække 

kørselsgodtgørelse i henhold til Skats satser i forbindelse med bestyrelsesmøder og kørsel til kurser m.m. 

Takstbladet med ændring til rykkergebyr og gebyr for fremsendelse af papirfaktura, hvor begge takster 

sættes ned, blev godkendt. 

Budgettet blev godkendt. 

 

5. Behandling af forslag fra bestyrelsen og andelshavere 

Dirigenten gjorde opmærksom på at der ikke var forslag fra hverken bestyrelsen eller andelshavere. 



 
 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

Dirigenten oplyste, at Jesper Lyngsø-Dahl og Ulla Lundbye var på valg til bestyrelsen, og spurgte om der var 

andre kandidater. Der var ingen andre kandidater, så Jesper og Ulla blev derfor genvalgt. 

Dirigenten oplyste, at Lars Ølgaard (1. suppleant) og Stig Michael von Linstow (2. suppleant) var på valg som 

suppleanter til bestyrelsen, og spurgte om der var andre kandidater. Der var ingen andre kandidater, så 

Lars og Stig blev derfor genvalgt. 

 

7. Valg af revisorer (andelshaver repræsentant) 

Dirigenten oplyste, at Marianne Sigetty var på valg som andelshaver valgt revisor, og spurgte om der var 

andre kandidater. Der var ingen andre kandidater, så Marianne blev derfor genvalgt. 

 

8. Eventuelt 

Dirigenten gjorde opmærksom på, at under punktet eventuelt kan der ikke besluttes noget, men her er 

mulighed for at stille spørgsmål eller komme med bemærkninger. 

Der blev spurgt til, om bestyrelsen havde overvejet at holde et åbent hus-arrangement på 

vandværksgrunden til næste år, hvor vandværket fylder 75 år. Svar: Bestyrelsen synes det er et rigtig godt 

forslag og mener nok at det kan holdes inden for det godkendte budget for 2024. Bestyrelsen vil arbejde 

videre med forslaget. 

Er det ikke muligt at fjerne kravet i vores vedtægter om, at en generalforsamling skal annonceres i en 

lokalavis? Svar: Bestyrelsen er enig, men en ændring af vedtægterne kræver typisk afholdelse af en 

ekstraordinær generalforsamling, da en vedtægtsændring ikke blot kan godkendes med et simpelt flertal på 

en generalforsamling. Men bestyrelsen har det som en opgave at revidere vedtægterne og vil i den 

forbindelse fjerne punktet omkring annoncering. 

Kunne det være en ide at lave solceller på vandværksgrunden? Svar: Ideen lyder spædende og bestyrelsen 

vil gerne undersøge mulighederne og reglerne omkring dette. Evt. kunne der arbejdes med en ide om 

solceller på vandværksbygningen. 

Formanden takkede dirigenten for veludført arbejde og takkede andelshaverne for deres fremmøde og 

engagement i foreningen. 

 

Mark Skriver Nielsen    Jesper Lyngsø-Dahl 

Dirigent     Formand 


